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Burgemeester Heiliegers

Veiligheid [VRK <Algemeen Bestuur en BestuursCommissie Openbare Veiligheid> + 
Politie + Driehoek]
 Bilateraal overleg Politie geweest.

o Communicatie over incidenten in Spaarndam en Halfweg verbeteren. Met name 
gaat dit over onderwerpen die als HIC worden beschouwd zoals Hennep-oprol  en 
grote politie-overheidsacties.

o Per heden extra coördinerende politieman toegevoegd aan het noordelijk deel 
van de straks nieuwe gemeente-   Niels Bos

• Bilateraal overleg Politie geweest.
o Per oktober vinden er in onze gemeente een gecombineerd Staf overleg inzake 

OOV en Handhaving plaats. De gecombineerde staf heeft een positief effect op 
de harmonisatie met Haarlemmermeer. Wethouder Graal sluit hierbij aan.

MRA [Metropool Regio Amsterdam - Algemeen bestuurlijk]
• Geen bijeenkomst geweest. 

Schiphol [waaronder: Omgevingsraad Schiphol en de Bestuurlijke Regie (BRS)]
•         “Wonen en vliegen”
CdK Remkes heeft samen met wethouder Ollongren met de staatssecretaris gesproken over 
“wonen en vliegen”. Na de rapportage ´Samenwerkingsverbanden september 2017´ is hier 
nog geen nieuws over.

•         positie HenS in ORS en BRS
Haarlemmerliede en Spaarnwoude doet de regionale vertegenwoordiging van de Zuid-
Kennemerlandse gemeenten. Omdat per volgende jaar de ambtelijke samenwerking met 
Haarlemmermeer start wordt in het kader van ´harmonisatie´ voorgesteld om met Haarlem 
als grootste Zuid Kennemerland gemeente afstemming te doen voor de toekomstige 
coördinatie. 

•         Bevoegdheden
Ter info: In de ORS vergaderingen komt herontwikkeling van gebouwen alsook nieuwe 
bouwlocaties regelmatig aan de orde. Een andermaal wordt er weer op gewezen dat 
bewonersdelegaties en de ORS als zodanig geen bevoegd gezag is om hier besluiten over 
te nemen. Dit is aan gemeenteraden/ en besturen.

BIO/Burgemeesterskring [Bestuurlijke informeel overleg]
 Gepland staat 17 november Heemstede, tevens afscheid burgemeester mevrouw 

Heeremans, de heer Schneiders en de heer Weterings.

Aandeelhoudersvergadering Meerlanden
•     Geen vergadering geweest.



Wethouder Graal
GBKZ 
(overleg in september  en december van elk jaar)

Om de uittredingskosten te kunnen bepalen wordt advies gevraagd bij een onafhankelijke 
partij (conform bepaling in GR). Er is besloten om offertes te vragen bij K+V, BMC en Ernst & 
Young.
 
AVA Polanenpark 
(overleg in maart en oktober van elk jaar)
overleg gepland op 6 december 2017.

Meerlanden
(overleg in januari en oktober van elk jaar)

Jaarrekening H&S is gereed, wordt na vaststelling B&W (eind september  2017)  naar RvB 
gestuurd. (Zie C-stuk nr. xx.)

PFO Natuur en Milieu
(overleg in juni en december van elk jaar)
Overleg staat gepland op 6 december.

PFO Verkeer en Vervoer Zuid-Kennemerland
Vervoerplan 2018 Haarlem/IJmond besproken, het voorstel om bus 80 in het weekend 
minder frequent te laten rijden wordt niet gedragen en is hierover een reactie naar de 
Provincie gestuurd. (Zie C stuk nr. xx.) 

In opdracht van de vervoerregio Amsterdam is door  Gouappel Coffeng  een rapport 
opgesteld over  Metropolitane fietsroutes. Het is de bedoeling dat hier in 2018 ook 
daadwerkelijk mee wordt gestart. (Zie C-stuk nr. xx.) 

Wethouder Van Haeften
Portefeuillehoudersoverleg GR Onderwijs/Vroegtijdige School Verlaters
Er is opnieuw een bijeenkomst bij de Onderwijsinspectie is geweest van gemeenten en 
regio’s die een samenwerkingsovereenkomst hebben met de Onderwijsinspectie. In ieder 
geval is nu afgesproken dat genoemde regio’s en gemeenten voor het afgeven van signalen 
over scholen waar het melden van ongeoorloofd verzuim niet op orde is, de individuele 
signalenbox op de website van de Onderwijsinspectie kunnen gebruiken. Op grond van deze 
melding zal door de inspectie contact worden gezocht met de meldende leerplichtambtenaar. 
De inspectie beziet dan welke actie evt. ondernomen wordt.
(zie bijlage 1: Stand van zaken overleg voortzetting samenwerkingsovereenkomst 
gemeenten – Onderwijsinspectie bij terugdringen verzuim en VSV)

STOPOZ
Jaarrekening is door Raad van Toezicht en Bestuur toegelicht. 

Portefeuillehoudersoverleg Wonen (RAP)
Niet bijeen geweest.



AB Recreatieschap Spaarnwoude
Niet bijeen geweest.

Portefeuillehoudersoverleg RO
Nadat de provincie het afgelopen jaar in gesprek geweest zijn over feitelijke trends, 
ontwikkelingen en opgaven en daarna over meningen over hoe om te gaan met die opgaven, 
gaat in de eerste helft van 2018 de volgende stap worden gezet: het opstellen van de 
Omgevingsvisie zelf, inclusief een doorkijk naar de in te zetten instrumenten die gekoppeld 
zijn en hun legitimatie zullen vinden in de Omgevingsvisie. 
De intentie is om binnen de MRA in minimaal 3 ambtelijke rondes per deelregio met elkaar te 
bespreken wat er in de provinciale Omgevingsvisie zou moeten komen. visies. 
De eerdere insteek was om deze bijeenkomst nog voor de zomer te organiseren. In de 
ambtelijke voorbereiding is gebleken dat nog niet alle raden voldoende waren geïnformeerd 
over de aanpak van de implementatie van de Omgevingswet. In verband hiermee is besloten 
de raadsbijeenkomst uit te stellen tot het moment dat alle raden “het been hebben bijgezet”. 
Dat is inmiddels het geval. De intentie is nu om de bijeenkomst nog voor de verkiezingen te 
agenderen zodat de uitkomst van de bijeenkomst kan worden betrokken bij de 
coalitieprogramma’s voor de nieuwe raadsperiode.

REO
Niet bijeen geweest.

Portefeuillehoudersoverleg Sociaal Domein
Eind 2016 is het traject gestart om te komen tot een nieuwe verwerving Opvang, wonen en 
herstel, voortvloeiend uit het regionale beleidskader Opvang, wonen en herstel en het daarbij 
behorende uitvoeringsprogramma. Vertegenwoordigers van de regiogemeenten hebben 
actief meegedaan in dit proces. Deze verwerving richt zich op een zeer kwetsbare 
doelgroep; mensen met doorgaans meervoudige problematiek die onvoldoende in staat zijn 
om op eigen kracht zelfstandig te wonen en in andere noodzakelijke bestaansvoorwaarden 
te voorzien of dak- of thuisloos zijn. Omdat cliënten zeer verschillend zijn in hun woon- en 
ondersteuningsvragen, hun wensen, hun mogelijkheden en beperkingen is het noodzakelijk 
dat er een hersteltraject wordt samengesteld dat precies past, dat precies op maat is. Voor 
deze nieuwe verwervingsronde is het arrangementenmodel op basis van resultaatgebieden 
uitgewerkt. Voor elke cliënt zal een arrangement, een traject op maat vastgesteld worden. In 
dit arrangement worden ook resultaten benoemd; de aanbieders worden verantwoordelijk 
voor het bereiken van de resultaten met de cliënt. De zorgorganisaties en 
cliëntvertegenwoordigers zijn nauw betrokken bij de ontwikkeling van dit model. Sinds maart 
2017 hebben er negen marktconsultaties plaatsgevonden. 

GR Paswerk
Niet bijeen geweest/

Pfo IASZ
Inwoners met een laag inkomen die een collectieve zorgverzekering afsluiten via de 
gemeente krijgen een tegemoetkoming in de kosten hiervan. In 2018 worden de kosten voor 
de verzekering van Zilveren Kruis (één van de twee aanbieders) hoger, omdat een deel van 
de korting op de premie komt te vervallen. Van de andere kant vervalt ook de bijdrage van de 
gemeente aan Zilveren Kruis. Wij willen de vrijgevallen middelen gebruiken om alle via de 
gemeente collectief verzekerden een hogere tegemoetkoming te geven. (zie Memo, als C-
stuk nr. xx)

Bestuurlijk overleg Volksgezondheid
In dit overleg is de 2e Bestuursrapportage VRK behandeld en nader toegelicht. Daarnaast is 
presentatie gegeven over de notitie Veiligheidshuis (zie ook P. Heiliegers). Verder is de GGD-
notitie Prioriteit voor Preventie toegestuurd. (zie bijlage 2)



Stivas
Niet bijeen geweest.

Bestuurdersplatform NZKG
Niet bijeen geweest.

MRA RO Zuid Kennemerland
In september vond een lichte actualisatie plaats van de MRA Agenda. Gereed meldingen, 
samenvoegingen en herformuleringen leiden tot een geactualiseerde actielijst. Dit zal leiden 
tot een herdruk van de MRA Agenda dit najaar met een actualisatie van de inleiding en de 
actielijst. Er wordt één nieuwe actie opgevoerd: De versnellingsopgave woningbouw, omdat 
hier al tijdens de lancering van de MRA Agenda mee is gestart in MRA verband en deze een 
breed draagvlak kent in alle deelregio’s. In 2018 wordt gestart met een bredere actualisatie. 
Hierin worden nieuwe beleidstrends, het landelijk regeerakkoord, de actualisatie van de 
Landschapsagenda, de uitkomsten van actie 1.1 (plancapaciteit wonen) en de inzichten 
vanuit de op te zetten programma’s Bereikbaarheid, Energietrantransitie, Circulaire 
Economie en Klimaatbestendigheid en hun onderlinge relaties/fricties meegenomen. Er is 
ook ruimte aan deelregio’s om nieuwe initiatieven aan te dragen en inzichten vanuit de 
provinciale omgevingsvisies. Het MRA Bureau organiseert in januari 2018 een bestuurlijke 
rondgang langs de deelregio’s ten behoeve van het overdrachtsdossier. En na de 
verkiezingen organiseert het MRA Bureau een zelfde ronde m.b.t. de input vanuit de nieuwe 
coalitieakkoorden. Voor Zuid-Kennemerland zijn o.a. de opname van Amsterdam Beach en 
inzet op open data (samen met Amsterdam) kansrijk.
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